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Do Wisły pojedzie więcej pociągów. W
przyszłym roku
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Jak informuje Urząd Marszałkowski w Katowicach, zwiększenie liczby połączeń z Katowic do
Wisły Głębiec planowane jest na lipiec przyszłego roku.

Źródło: facebook.com/KolejeSlaskieOfficial

Początkiem kwietnia pisaliśmy o korespondencji między Andrzejem Molinem a wicemarszałkiem Dariuszem
Starzyckim. Radny z Wisły wysłał kolejne pismo do zarządu wojewódzkiego, w którym podkreśla, że kursy jedynie 6.
par pociągów na trasie Katowice - Wisła nie będą wystarczające, aby zainteresować ofertą podróżnych. 

W odpowiedzi wicemarszałek podkreśla, że na częstsze połączenia trzeba będzie poczekać do okresu wakacyjnego. -
Osiągnięcie docelowej ilości połączeń do Wisły, tj. 8 par w dni robocze, 10 par w dni wolne od pracy,
możliwe będzie po zakończeniu prac modernizacyjnych infrastruktury na odcinku Ustroń - Wisła Głębce.
Zakończenie tych prac planowane jest na koniec czerwca 2022 roku - podkreśla Starzycki.

Z pełną treścią pisma zapoznać się można poniżej:

https://wiadomosci.ox.pl/wisla-pociagi-od-grudnia-co-cztery-godziny,68605
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